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 Protokoll pensionärsrådet 

Tidpunkt: 2016-12-08, kl. 14:00 till 16:00 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2, plan 7. 

 

 

 

Elsa Fogelberg  Göran Cederstrand 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Gun-Britt Wennerström 

Rune Axelsson 

Gunnel Tuvelid 

Anita Karlsson 

Ulla-Britt Hartell 

Elsa Fogelberg 

Ingegerd el Kallaf 

Göran Cederstrand 

Christer Flink 

 

Frånvarande: 

Barbro Lundqvist 

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare, beställarenheten ÄO-FH 

Nicoletta Zoannos, verksamhetscontroller 

Andreas Thorstensson, avdelningschef 

Ercan Sahin, enhetschef beställarenheten 

 

1 § Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

2 § Presentationsrunda 

De närvarande presenterar sig. 

 

3 § Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns och läggs till handlingarna. 
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4 § Val av justerare 

Göran Cederstrand väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

5 § Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

6 § Information från förvaltningen 

I föregående protokoll står följande: 

 

”Kirsi Sulin berättar att Eken tävlar om kvalitetsutmärkelsen 

2017. Hon berättar även om personalförändringar som kommer 

att ske under 2017. Två tjänster kommer att försvinna, bland 

annat den som fokuserar på mångkulturell verksamhet. Rådet 

understryker vikten av att ha fokus på mångkulturell verksamhet 

för äldre i och med stadsdelens mångkulturella befolkning och är 

starkt kritiska till att stadsdelen drar ner på personal för 

mångkulturell verksamhet. Kirsi och Emma håller med, men 

påpekar att arbetet med att nå äldre med utländsk bakgrund 

kommer att fortsätta, dock i en annan form. Ett förslag är att 

arbeta mer med volontärer. 

 

Nuvarande mångkulturell verksamhet i Bredäng kommer att 

avvecklas, lokalen är uppsagd. Elsa undrar om det kommer att 

öppnas någon ny lokal för ändamålet i Bredäng. Kirsi svarar att 

det inte är aktuellt – de som är intresserade är välkomna till 

Skärholmen.” 

 

Andreas vill förtydliga informationen. Han meddelar följande: 

För ett par år sedan gjordes en särskild satsning inom det 

mångkulturella arbetet. Stadsdelarna fick medel för att arbeta 

med detta. En person anställdes särskilt för detta, men arbetet har 

skett i bred samverkan inom förvaltningen. Nu avslutas projektet, 

men de mångkulturella frågorna införs permanent inom 

verksamheten. Fler insatser införs. 

 

Verksamheten med det förebyggande arbetet har konstaterats 

under 2016 att den har en överkapacitet i tjänster om 50%. Vilket 

innebär att verksamheten minskar med detta inför 2017. 

 

 Lokalen i Bredäng var en andrahandsinhyrning och i och med att 

förstahandskontraktet sagts upp så är vi också uppsagda. 
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Andreas övergår till att informera om det som är på gång i 

verksamheterna på hans avdelning. Elsa frågar hur det ser ut rent 

ekonomiskt för 2017. Andreas svarar att de senaste åren varit 

goda för skärholmsborna, vilket medför att stadsdelen får mindre 

anslag från staden rent procentuellt då medel distribueras utifrån 

bl.a. ett socioekonomiskt perspektiv. Detta medför att stadsdelen 

behöver vara lite vaksam på ekonomin generellt.  

 

Nicoletta informerar om uppdraget som lex Sarah-utredare. Hon 

inleder med att visa en power point-presentation där det framgår 

hur regelsystemet kring lex Sarah är uppbyggt. Presentationen 

biläggs detta protokoll, bilaga 1. Antalet lex Sarah-anmälningar 

för Skärholmens del ligger ungefär som den genomsnittliga 

stadsdelen i Stockholms stad. Stadsdelsnämnden får information 

om anmälningar som sker såväl i den egna verksamheten som i 

privat verksamhet.  

 

Andreas och Nicoletta lämnar mötet. 

 

Ercan tar vid och berättar om vad som hänt i verksamheten vad 

gäller äldre på beställarenheten år 2016. Rent ekonomiskt har 

verksamheten gått runt år 2016, men år 2017 ser det ut att bli lite 

kärvare. Elsa undrar om detta kommer att medföra fler avslag. 

Ercan svarar att den som har behov av insatser kommer att få det, 

men att vi ska se till att hushålla med resurserna ännu lite bättre 

än idag. 

 

Äldresidan på beställarenheten har genomfört en omorganisation 

under 2016, där man delat in sig i olika team. Ett team arbetar 

med akuta och oplanerade insatser, det andra arbetar med det som 

är planerat. Detta har medfört att handläggarna bättre kan planera 

sin tid – det har även visat sig i brukarenkäten att de äldre är 

nöjda med den nya ordningen.  

 

Ercan meddelar vidare att insatsen anhöriganställning upphör 

från 1 januari 2017. Han berättar också om projektet ”Trygg 

hemkomst”, som sjösätts på prov under 2017. Ett team ska möta 

upp personer vid hemkomst från sjukhus och liknande innan 

hemtjänsten tar vid. 

 

Maria meddelar att förvaltningen beslutat låna ut var sin iPad 

redan vid detta möte. Anledningen till det är att julledigheten är 

ett bra tillfälle att bekanta sig med den nya tekniken. Maria delar 

ut var sin iPad till ledamöterna, som skriver under en kvittens på 

att de mottagit den. 
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Maria delar även ut 2017 års kalender till ledamöterna och tackar 

dem för det gångna året. 

 

7 § Föredragningslista till nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter.   

 

Rådet valde att särskilt kommentera följande punkt: 

 

8 § Skrivelser och rapporter 

Rådet riktar ett tack till nämndens politiker för ett bra möte i 

november. 

 

Mötet med Kavat Vård i Björksätra avlöpte väl. Maria ges i 

uppdrag att skicka ett tackmail till föreståndaren. 

 

Elsa rapporterar att hon deltagit i ett möte med Centrumledningen 

i Skärholmen tillsammans med representanter för 

funktionshinderrådet. Vid mötet påtalades bl.a. behovet av bänkar 

i centrumbyggnaden. 

 

Ulla-Britt meddelar att samarbetet med Eken och Polisen vad 

gäller kurserna ”Försök inte att lura mig!” fortskrider enligt plan. 

En annons kommer ut i lokaltidningen i januari/februari. 

Annonsen kommer även att biläggas PRO och SPFseniorernas 

vårprogram.  

 

9 § Övriga frågor 

Informationsbroschyren om rådet kommer att färdigställas vid 

februari månads möte.  

 

Maria ges i uppdrag att till protokollet bifoga en 

sammanträdeslista för år 2017.   

 

10 § Mötet avslutas 

Ordföranden avslutar mötet med att önska alla ledamöter en god 

jul och ett gott nytt år. 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

Protokollet godkänns och justeras 2016-12-08 


